
Interpelácia č. 59/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Prišiel za mnou konkrétny lekár, meno nebudem hovoriť, lebo nechcem, žeby to bolo 
zverejňované na fejsbuuku, poznáte ho všetci a viem, že pán Radovan sa na to vyjadrí a bude 
tam staré všelijaké veci vyťahovať jak na bývalého kolegu Halapina. Čiže, ako je možné, keď 
ľudia prechádzajú večer cez Vojčice, tak vidíme, že tie Vojčice sú pekne osvetlené, je tam 
fakt, ako keby žiara dokonca, ako keby človek išiel, tak biblicky to spomenul a príde, začínajú 
potom Milhostov, to také temno a príde do Trebišova ešte väčšie temno a každá tretia lampa 
ide a mali sme tu nejaký projekt, ten projekt bol zamietnutý, či nebudú ďalšie také projekty, 
žeby aspoň tým Vojčiciam sme sa vyrovnali, šak sme dajaké okresné mesto.   
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade, že takáto výzva bude, máme pripravený projekt a určite ako mesto sa zapojíme.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


